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There are no translations available.
в-к "Преса"
30.10.2014 г., стр. 7

Отварят Лъвов мост до петък

Трамваи вече се движат през обновеното кръстовище

Два пъти по-бързо ще минават софиянци през ремонтирания Лъвов мост. Тунелът под
булевард „Сливница“ и новопостроеното кръгово движение ще бъдат отворени до
петък. Оттам вече безпроблемно минават трамваите. Дни преди откриването площадът
посрещна първите си ВИП гости - столичния кмет Йорданка Фандъкова и лидера на
ГЕРБ Бойко Борисов, който доведе със себе си и шефа на ЕНП Жозеф Дол.
Борисов не скри задоволството си от свършената работа по емблематичния площад и си
припомни дните, преди да скочи в голямата политика. „На Лъвов мост колко арести съм
извършил като главен секретар на МВР“, върна лентата на времето той. И продължи:
„Свършихме всичко, което обещах на столичани като кмет. Сбъднахме мечтите им.
Кръстовището тук, на Семинарията, на телевизионната кула...“, изреди Борисов. Той не
пропусна да похвали наследничката си на поста Фандъкова за това, че подобно на него,
се грижи за строителството, но прави и градинки. „Като нищо ще направим и
Владайската река плавателна, с канута“, пошегува се той, а после поведе Фандъкова и
Дол да поседят заедно на една от прясно монтираните ретро пейки. „Като Славейкови
на площада сме“, обърна се Генерала към репортерите.
Дори и студеният вятър не успя да развали доброто настроение на Борисов, който
инспектираше моста в официалния костюм, с който дойде направо от парламента. За да
се предпази от мразовитото време, той поиска мантото на кмета на район „Сердика“
Тодор Кръстев. Оказа се, че зимната дреха не е по мярка на бившия премиер. „Да
прибираме Дол, да не настине. Ще ходи да обядва с Фандъкова. Аз няма да ям, не ми
става палтото на Тошко“, поясни Борисов.

в-к "Стандарт"
30.10.2014 г., стр. 4-15

Бойко към Фандъкова:

Няма да повярваш, но чакам трамвая

Ако се съди по настроението на Бойко Борисов, с което той разведе по обновения
Лъвов мост президента на ЕНП Жозеф Дол, съвсем скоро ще имаме правителство.
При това във вариант, който напълно удовлетворява ГЕРБ. Това коментираха районни
кметове от партията на Генерала вчера. Развеселен и постоянно пускащ шеги, днес по
обед лидерът на ГЕРБ доведе партийния си шеф от ЕНП на почти завършения обект, за
да му покаже какво е направено с пари от Европа.
Градоначалникът Йорданка Фандъкова и още куп районни кметове чакаха европейския

 1 / 3



Трамваи вече се движат през обновеното кръстовище | Sofia Public Electrical Transport Company JSC

Written by Боян Стефанов
Thursday, 30 October 2014 13:13 - 

гост в центъра на реновирания мост. "Тоше, дай това палто, че ми e студено", обърна се
Борисов към районния кмет на "Сердика" Тодор Кръстев. Палтото се оказа малко
тесничко, но това не смути Бойко.
"Още в предизборната си кампания като кмет на София аз обещах да ремонтирам и
"Витошка", и Лъвов мост, и естакадите на Телевизионната кула, на Семинарията. Ето,
сега всичко вече е направено, плюс метрото. Това е мечтата на софиянци", похвали се
на Дол Борисов. И призна, че преди Лъвов мост е било "запуснато гадно място", но сега
е "истинска красота с цветенца и археология" благодарение на кмета Йорданка
Фандъкова. "Тук колко арести съм правил като главен секретар...", спомни си още
Борисов. Тримата седнаха за малко на една от пейките в новата пешеходна зона около
Лъвов мост. "Така сме като на площад "Славейков". Може и статуи да ни направят",
смееше се лидерът на ГЕРБ, имайки предвид статуите на баща и син Славейкови на
книжния площад.
"Голям образ е", чувам зад гърба си одобрителен възглас. Обръщам се - шефът на
"Главболгарстрой" Симеон Пешов - главен изпълнител и на този голям инфраструктурен
обект в София.
Фандъкова запозна европейския гост с това, което е направено по кръстовището: как
са прокопани два тунела, за да се ускори преминаването на бул. "Сливница" само за три
секунди, как под реката сега минава метрото - най-значимият проект на София, как е
реконструиран историческият мост и лъвовете на него, а автомобилите вече не минават
по него, а по кръгово кръстовище. "Островчето, което се образува под моста, по-късно
ще го махнем и ще стане като огледало", обясни Фандъкова. "Може да пуснем и малки
канута", пошегува се Борисов.
На Дол той продължи да се хвали и с новите "трамвайчета", автобуси и тролеи, които е
доставила общината по различни програми. "След две минути ще мине един от новите ни
трамваи", каза Фандъкова. "Няма да повярваш, ама чакам трамвая", обърна се към нея с
усмивка Борисов.
Специално за шефа на ЕНП по трасето от гарата към ЦУМ бе пусната една от новите
сини мотриси, пробно, без пътници. И спря насред моста, за да може Дол хубаво да я
разгледа. "Много е приятно всеки път когато идвам в София, да виждам какво е
направено с пари от европейските фондове", заяви Дол и изказа увереност, че "ако
всичко казано в сряда сутринта се случи, бързо ще се върнат европейските фондове в
България". "Не направим ли правителство, няма да стартира нищо. Това ви го
гарантирам", обаче заяви пред журналистите Борисов. "Виждате, полагаме огромни
усилия да стабилизираме страната. Но насила хубост не става. Другите ако искат в
името на държавата да помагат, ние сме готови да го правим и го правим", каза
лидерът на ГЕРБ.

в-к "Сега"
30.10.2014 г., стр. 5

През Лъвов мост вече ще се минава за пo-малко от 3 минути
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Реконструкцията на кръговото кръстовище на Лъвов мост приключи и до края на
седмицата движението ще бъде пуснато изцяло. Това стана ясно вчера при проверка на
изпълнението на проекта от кмета на София Йорданка Фандъкова в компанията на
лидера на ГЕРБ Бойко Борисов и председателя на ЕНП Жозеф Дол. „Утре рано
сутринта се пуска движението по кръговото кръстовище, но довечера ще спрем за
няколко дни движението по северния тунел, за да може да се положи последният пласт
асфалт, така че до края на седмицата да бъде завършен целият проект", коментира
Фандъкова. Остава още да се направят ограниченията на трамвайното трасе, за да
няма инциденти и да се поставят табели.
Съпроводена от Борисов, Фандъкова не пропусна да сподели притесненията си, че
няма стабилно правителство. Той от своя страна предпочете да използва момента и да
сподели своя принос за София, „факт е, че каквото сме обещали, сме го направили",
коментира той. Връщайки се назад, Борисов се похвали и с кръстовището на
Семинарията, и с метрото. „Изключително много оценявам работата на вашия кмет.
Много е приятно всеки път когато идвам в София, да виждам нещата, които се правят с
пари от европейските фондове", коментира в същия тон и Жозеф Дол.
На кръговото е изградена и зелена зона с пейки, цветни лехи, велопътека и римски
антични разкопки от TV век на показ - всичко това включва архитектурната група около
четирите лъва. Реконструкцията на Лъвов мост започна през юни и струваше 21
милиона лева. Очакванията са през кръстовището да се преминава за по-малко от 3
минути.
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